

Lions District 4-L2 Convention 獅子會 4-L2 區年會 "Honor, Responsibility, Growth" "榮譽、責任、成長"

Location 地點: Doubletree Hotel 888 Montebello Blvd., Rosemead, CA 91770

Dear Lions 親愛的獅友們:

It's Convention Time! Please plan to attend our District Convention on May 3rd and 4th, 2025.

區年會即將到來! 請計劃參加我們於 2025 年 5 月 3 日至 4 日舉行的區年會。

Enclosed in this Convention Packet is 本公約資料包中包含: Registration Form (please share with your members and make additional copies if necessary).

報名表(請與您的會員分享並在必要時複製額外副本)。

Memorial Service Form

(If your Club had a Lion who passed away since our last Convention).

追思會表格(如果您的分會有任一位獅友在我們上次大會後去世)。

Parade of Club Banners Information Form 分會會旗遊行資訊表

Delegate Form (To be filled out by Club Secretary, or President)

投票代表表格(由分會秘書或會長填寫)

Display Table Reservation Form 訂位表格 Opportunity Drawing Flyer 幸運抽獎宣傳單

All forms are also available on our District Website – www.Lions4L2.org

所有表格也可在我們的區網站上取得 www. Lions4L2. org

Note: Proposed 25-26 Budget and Bylaws Changes will be sent separately.

備註:25-26年度的預算和章程變更提案將單獨發送

++FREE Opportunity Drawing Ticket (one per each preregistered guest), will be put in your Registration Packet.

免費抽獎券(每位預先登記的客人一張),將包含在您的註冊包中。

Yours in Lionism .

District 4-L2 Convention Committee 4-L2 區年會委員會

PDG Chris Ohrmund. Chair 年會主席

PDG Theresa Prumatico, Co-Chair & Memorials 聯席主席

ACT Nancy McAfee, Caldera, Credentials 資格審查主席

Lion CeCe Prumatico, Decorations 場地佈置

Lion John Layton, Elections 選舉主席

Lion Scott Liang, Technology 科技技術支援

DG Kaiser Mo, District Laison DG 區總協調